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Az alábbi szöveget eredetileg a duna tv-nek küldtem.
Egy újonnan szlovákiában vásárolt TV, HD ready megjelölésű, a földi digitális adás vételekor a következőket 
produkálja: Jelszint: közepes, vagy kitűnő. Jelminőség: jó vagy kiváló. (időjárástól függően)
Elkezdi behangolni az adókat, kiírja: Dunatv-hd, duna2, rtlklub........stb.
A memóriába tároláskor a magyar adók közül a dunatv-hd-t nem tárolja el, a többit igen. A beállított csatornákra 
kapcsoláskor a duna2-ről hang van, de a képernyő fekete marad. A többin még hang sincs.
Az üzletben ahol vették, a következő választ adták: A tv nem tartalmazza a megfelelő kodeket, de amint a tv 
társaság majd sugározza a kodeket vagy egy új szoftvert, akkor ezt a tv észleli, és feltelepíti. A tv a gyári beállítás 
szerint 15.00-15.30-ig figyeli a behangolt csatornákat még készenléti állapotban is, ha nem állították el a beállítást.
Megjegyzem, hogy ezt a tv-t elég sokan megvették, az ára is kedvező volt és egész jó minőségű, de most velem 
együtt tanácstalanok. A tv-t ismerősöm reggel vette, a szlovák adók vételéhez való kodek délután tényleg 
feltelepült.( délelőtt még sehonnan sem volt kép vagy hang a digitális rendszeren, csak az analóg ment, én 
hangoltam)
Azt szeretném kérdezni, mikorra vagy mikortól várható, hogy önök a megfelelő szoftvert a vételhez elkezdik 
sugározni.

A duna tv-től a következő választ kaptam:

A földi dig. sugárzás továbbítója a MindigTV, ezért honlapjukon kellene megnézi, hogy mi a teendő, vagy tőlük 
kellene megkérdezni, ez nem DTV-s kérdés.
Honlapjuk: www.mindigtv.hu
Az biztos, hogy csak a mindigtv-s matricával ellátott eszközök kompatibilitására van garancia!
Üdvözlettel: T... Eszter - Köz. Szolg.

Biztos ami biztos alapon elküldtem a mindigtv-nek is a fenti szöveget, de 3 hét után sem kaptam választ.
Nagy valószínűséggel nem is fogok, mert logikusan belegondolva nekik semmi közük a kodekokhoz. Ők csak a 
sugárzásért felelnek. Hogy mi kerül kisugárzásra, az a tv társaság dolga, mert azt hiszem a txt közt megy.
Még egy érdekesség. A tv analóg adás vételekor nem kapcsol át a magyar adók vételekor más formátumra 
amennyiben más a kisugárzott formátum. Kézzel kell átkapcsolni. Szlovák adók vételekor ez automatikusan 
megtörténik. A tv-n nincs számítógépes csatlakozó. Szétszedni nem lehet, vadonatúj, öt év a garancia.

Valami ötlet?

kicsit szétnéztem, hogy is van ez a digitális műsorszórás. Magyarország elég késve fogott bele az átállásba, és a 
legfrissebb szabványt vette át. Ennek köszönhetően a Magyarországon forgalmazott készülékeknek is elég kis 
hányada képes a MinDig TV vételére. (Én még nem láttam olyan készüléket, az üzletekben amin rajta lett volna az 
embléma, annak ellenére, hogy ismerte az MPEG4-et, bár lehet, hogy csak rossz helyekre járok  ) Szlovákia több 
mint egy évvel korábban elkezdte a digitális sugárzást, így az ő szabványuk korábbi. Ennek a korábbi szabványnak 
a Szlovákiában vásárolt teljesen megfelel és a műsorokat is jól veszi, de a Magyarnak nem felel meg így ott rossz a 
vétel.
A frissítésről meg annyit, hogy elég nehéz lesz hozzájutni, mert az MPEG4 dekóder licence köteles, ha a gyártó 
vállalja, hogy biztosítja, akkor egyszerűen letölthető és felmásolható soros porton vagy műholdvevőknél egy adott 
műholdról automatikusan telepíthető a vevőre. Nem tudom fog-e valaki az Antenna Hungáriával szerződést kötni, 
hogy biztosítsa az update-t a készülékéhez. 
Igen valószínű, hogy ha a használati útmutatója a készüléknek nem írja az update lehetőségét, akkor nincs is rá 
lehetőség.

Üdv,

Mint fentebb írtam, délelőtt még semmilyen kodekot nem tartalmazott. Ez magától települt fel valamelyik szlovák 
adón keresztül.
Tehát a magyar adóknál esély sincs hogy valaha feltelepüljön?
És az analóg adásnál sem fogak semmilyen kapcsolójelet kisugározni? Hisz lassan úgy is megszűnik 2012 végéig.
Vagy pedig mindenki igényeljen a tv társaságnál CAM kártyát? Ezt is vissza fogják utasítani, hiszen ők nem 
fizetősek.
Mellékelem a használati útmutató frissítésre és a cam-ra vonatkozó részét. (Angolul, ilyen van.)



Nem tudom ez miért nincs ellátva alap szoftverekkel... miért mint "frissítés" a megoldás!!?
Más Gyártókat nézve: Panasonic, Sony, LG, Samsung... nincsenek ilyen gondok!!
Mindezek mellett a Duna és az M1 HD-adása miért alap 4:3 formátumra kapcsolja a készülékeket... holott tudjuk 
16:9 lenne a (Full HD)!! Némileg megkérdőjelelezném ezt a szolgáltatást!!!!? (minőség meg sem közelíti a 720p-t 
sem...) lehet csak "próbálnak mpeg4-ben sugározni" egyenlőre elég xarul!!
A felkonvertált DVD-1080p-re szebb képet produkál!
Viszont a műholdas "tényleges HD adások" viszik a BluRay minőséget!! (tányérral )
Ez itt csak flancolás, pénz, stb..!!!
Mikor egész nyugat-európának jó volt az A2-stero-> nekünk a NICAM kellett!!! Most mikor már mindenki MP2-
digitális adást néz, az "nem jó" MP4-kell!!!
Piacpolitika... a felhasználók "zsebére"-> kint veszed meg?-> az nem fogja azt tudni amire "itthon" akarod 
használni!! Az az ottani csomagoknak van kifejlesztve, itthon Ne várd el: szoftver frissítés... majd talán 2010-után.

sajnos én is ilyen sötéten látom, és még rátudnak tenni a hozzáértéssel. Az olimpia idején ugye HD adást adtak, de 
én pl. kábelen kapom az adást és a szolgáltató beltérije automatikusan 4:3 áttette a képet alul felül fekete sáv. Ez 
eddig rendbe, de a követítés után a műsort már 4:3-ba sugározták, de maradt a HD 16:9-e. Tehát az eredmény egy 
szép fekete keret lett, és kb. 320x200-as felbontás nagy élmény. Ja és ott virított a fekete kereten a HD. Ezzel 
sikerült sok barátot szerezni a HD-nek 

"Nem tudom ez miért nincs ellátva alap szoftverekkel... miért mint "frissítés" a megoldás!!?"
Hát erre rákérdeztem, azt mondták, hogy azért mert a gyártó az majdnem az egész világnak szállítja, úgy sem 
sikerülne belerakni az összes szoftvert ami mindenütt jó, és hát a legrosszabb esetben úgy is egy napon belül 
feltelepül magától, a másik pedig az, hogy ennek a 81centi képátlójú tv-nek az ára bizonyára nem lenne 320 €.

Megmondom őszintén nem tudom, hogy mikorra fog ez a rendszer normálisan működni nálunk, de mindenesetre 
biztató, hogy a TV-d hajlandó frissíteni a szoftvert. Talán decembertől lesz változás, mert akkor lép következő 
fázisba az átállás. Majdnem az összes gerincadón megindul a digitális sugárzás. Talán, akkor már működni fog. 
Meg próbálni a frissítést hátha elérhető, menet közben.
Az az érzésem kifulladt ez az átállás dolog. Boltokban még eléggé keresni kell a DVB-s készüléket, és azok között 
is sok MPEG2-t ismeri csak!!! A múlt héten egy nagyobb áruházban nézelődtem, hogy megnézem a SET-TOP-
BOX-okat. 1 db ORION készülék volt 45000 HUF és nem volt rajta a MinDig TV logója, akkor miről beszélünk? 
A hat szabadon fogható adóból 4 közszolgálati. A kezdet kezdetén 30-40 adó volt betervezve, így félúton már 
lehetne valami. Nem kell a kábelszolgáltatóknak félni a konkurenciától
Kártyát egyébként lehet igényelni, mivel a hírTV és az ATV kódolva jön, és ezért fizetősek, hogy megéri-e azt 
mindenki döntse el maga.


